
La acest punct al ordinii de zi domnul consilier Sginci Marin propune amanarea acestui
proiect pentru sedinta ordinara viitoare de consiliu, timp in care prop me deplasarea
comisiei agricole lafzta locului.
Supusa spre aprobare aceasta propunere a fost aprobata in unanimitate de voturi.
In continuare se trece la punctul9 al ordinii de zi: Proiect de Hotarare privind inceperea
demersurilor privind solutionarea cererii domnului Mihutoni Zaharte, prin care acesta
solicita compensarea suprafetei de 669 mp. de teren care a fost degradata de lucarile de
constructie efectuate pe drumul comunal si podul peste raul Bistra.
Supus spre aprobare acest proiect de hotarare a fost aprobat in unanimitate de voturi
de catre consilierii prezenti la sedinta.
In continuarea sedintei se trece la punctul 10 al Ordinii de zi: Intrebari, interpelari,
raspunsuri, alte probleme ale activitatii curente.
La acest punctal ordinii de zi, domnul presedinte de sedinta da cuvantul consilierilor
Doamna Dragan Ana arata faptul ca in spatele fostei balastiere din localitatea Obreja
s-au adunat multe gunoaie, care trebuie ridicate.
Domnul primar arata faptul ca Primaria Obreja se va ocupa de acest aspect al
problemei ridicate.

Intrucat nici un consilier nu si-a mai manifestat dorinta de a interveni la acest punct al
Ordinii de zi, domnul primar Peia Ion, impreuna cu domnul Baba Dorin - presedinte
de sedinta, multumesc consilierilor prezenti pentru participarea la sedinta si declara
inchise lucrarile acestei sedinte.
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